
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 58
van TINE VAN DER VLOET
datum: 9 november 2018

aan JO VANDEURZEN
VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

Persoonsvolgend budget (PVB)  -  Meervragen

In antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 672 van 6 september 2018 naar de vragen 
naar persoonsvolgend budget, kreeg ik van de minister de volgende tabel:

Nieuwe vragen Met PVB (meervragen) Zonder PVB

 Aantal Gemiddeld 
budget Aantal Gemiddeld 

budget
4e kwartaal 2017 50 € 30.359 151 € 39.609

1e kwartaal 2018 89 € 24.738 308 € 38.204

2e kwartaal 2018 100 € 25.281 271 € 38.647
 

1. Kan de minister eenzelfde tabel bezorgen met het aantal nieuwe vragen en het 
gemiddeld budget voor het eerste, tweede en derde kwartaal 2017 en het derde 
kwartaal 2018?

2. Kan de minister voor deze zeven kwartalen per kwartaal het aantal nieuwe 
aanvragen, opgedeeld per toegewezen prioriteitengroep en per leeftijdscategorie, 
geven?



JO VANDEURZEN 
VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

ANTWOORD
op vraag nr. 58 van 9 november 2018
van TINE VAN DER VLOET

Wat de gegevens omtrent het eerste en tweede kwartaal van 2017 betreft, is het gezien 
de vele transitiebewegingen weinig relevant een overzicht van de toenmalige 
wachtlijstgegevens te bezorgen. De fluctuaties zorgen er immers voor dat de gegevens 
niet als een stabiele vergelijkingsbasis kunnen fungeren. Wat de meer recente gegevens 
van de wachtlijst betreft, wensen we te verwijzen naar het cijferluik op de website van 
het VAPH. 

Het VAPH kiest ervoor om op periodieke basis (halfjaarlijks) standaardrapporten te 
voorzien op de website. Dit zorgt voor een heldere en eenduidige communicatie naar alle 
belanghebbenden. Binnenkort worden de gegevens van de eerste jaarhelft van 2018 
online geplaatst. Daarnaast worden periodieke monitoringgegevens opgesteld, waarover 
op regelmatige basis teruggekoppeld wordt in de commissie Welzijn. Vermits de 
inspanningen om deze periodieke gegevens aan te leveren, wordt ervoor geopteerd om 
geen tussentijdse rapporten of ad hoc cijfergegevens aan te leveren. Op basis van deze 
schriftelijke vraag wordt wel intern onderzocht of het standaardrapport op de website 
uitgebreid moet worden met een aantal bijkomende analyses. 


